
          
Protokół  Nr XLIV/14

z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej Orzesze
w dniu 24 kwietnia 2014r.

Posiedzeniu  XLIV  Sesji  przewodniczył  Pan  Jan  Mach  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
Orzesze.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr XLIV/480-489/14.

1.Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady powitał wszystkich radnych i gości.
Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  na  sali  jest  13  radnych,  co  stanowi  quorum
do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak.

Do pełnienia obowiązku sekretarza obrad zaproponował:
- p.Mirosława Blaskiego

Celem sprawniejszego  przeprowadzenia  obrad  powołał  również  Komisję  Uchwał  i  Wniosków,
w skład której weszli radni:

- p.Maria Fuchs
- p.Teresa Potysz

Przewodniczącym Komisji została Radna Maria Fuchs.

Powyższe kandydatury poddano pod głosowanie i przyjęto je przy 13 gł. „za” - jednogłośnie.

2.Przyjęcie porządku obrad
Odczytany przez Przewodniczącego porządek obrad został przyjęty przy 13gł. „za” – jednogłośnie.

3.Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej 
Przewodniczący poinformował, że przed Sesją nie została zgłoszona żadna uwaga do protokołu.
 

Protokół z XLIII Sesji Rady Miejskiej Orzesze z dnia 27 marca 2014r. w wyniku głosowania został 
przyjęty przy 13 gł. „za” - jednogłośnie.

4.Wręczenie odznaczeń państwowych pracownikom Miejskiej Biblioteki Publicznej
Burmistrz Miasta wręczył Paniom Jolancie Gruszczyk, Ewelinie Janczura i Marii Kuczok odznaki 
honorowe  „Zasłużony  dla  Kultury  Polskiej”  przyznane  przez  Ministra  Kultury  i  Dziedzictwa 
Narodowego Rzeczypospolitej Polskiej.
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5.Wręczenie stypendiów naukowych za I semestr roku szkolnego 2013/2014
Przewodniczący poinformował, że stypendia zostały przyznane 12 osobom na podstawie uchwały 
Nr  XII/95/11  Rady Miejskiej  Orzesze  z  dnia  31.08.2011r.  w  sprawie  zasad  i  trybu  udzielania 
uczniom  stypendiów  za  wyniki  w  nauce  w  ramach  lokalnego  programu  wspierania  edukacji 
uzdolnionych uczniów z terenu Gminy Orzesze. 

Stypendia za  I  semestr  roku szkolnego 2013/2014 otrzymali:  Magdalena Adamczyk,  Katarzyna 
Błasiak, Sabina Kadłubek, Patryk Lipka, Paulina Smelczysz, Mateusz Smolorz, Natalia Strzoda, 
Grzegorz Suchoń, Roksana Szrubarz, Maja Tokarczyk, Mateusz Warzecha, Szymon Żogała.

Na posiedzenie przybył Radny Adam Kurpas – 14 radnych obecnych na posiedzeniu

6.Problemy bezpieczeństwa miasta Orzesze 
Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych działających w mieście Orzesze w 
roku  2013  przedstawił  Komendant  Miejski  OSP  p.Kazimierz  Bulanda.  Sprawozdanie  zostało 
zamieszczone w załączniku Nr 1 do protokołu. Zwrócił się z prośbą o zamknięcie parkingu przy 
OSP Orzesze na czas budowy placu targowego, ze względu na tarasowanie wyjazdu samochodów 
strażackich przez samochody osobowe.  

W związku z pytaniami wyjaśniono, że:
– działania  dotyczące  rozbudowy  strażnicy  w  Jaśkowicach  są  uzgodnione  i  prace  będą 

kontynuowane. Dodano, że wykonane prace będą podlegały odbiorowi przez Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego,  w związku z czym zaszła  konieczność dopracowania 
dokumentacji projektowych, co zostało już projektantowi zlecone,

– zwrócono się do Zarządu Miejskiego OSP o opracowanie planu modernizacji, jeżeli chodzi 
o  sprzęt  specjalistyczny  i  wyposażenie  poszczególnych  jednostek,  ze  wskazaniem 
priorytetów,  gdyż  gminy nie  stać  na  przeznaczanie  większych  środków finansowych na 
potrzeby OSP w budżecie, 

– gruntownego remontu wymaga strażnica w Orzeszu, głównie ze względu na konieczność 
wyremontowania pomieszczeń na potrzeby łaźni i szatni,

– w grudniu ubiegłego roku zakupiony został system łączności dla powiadamiania strażaków 
o wezwaniach do akcji, a jeżeli znajdą się środki finansowe planowane jest zakupienie pod 
koniec roku bieżącego sprzętu bojowego,

– wszyscy  strażacy  są  przeszkoleni  w  stopniu  wymaganym,  jednak  ograniczone  środki 
finansowe  nie  pozwalają  na  to,  aby  każdy  z  ochotników  posiadał  przeszkolenie  pełne. 
Dodano, że obecnie zostały przeszkolone 4 osoby i posiadają uprawnienia do kierowania 
ruchem i na potrzeby orzeskich OSP jest to liczba wystarczająca,

– corocznie z budżetu gminy dofinansowywany jest wyjazd drużyn młodzieżowych na obóz, 
na którym także prowadzone jest szkolenie.

Obrady opuścił Radny Czesław Starosta – 13 radnych obecnych na posiedzeniu
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7.Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi za rok 2013
Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.

 Przewodniczący  poinformował,  że  sprawozdanie  było  analizowane  przez  Komisję  Kultury, 
Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu, a także rozesłane radnym w materiałach na sesję.

 

W związku z brakiem pytań, w wyniku głosowania sprawozdanie zostało przez radnych przyjęte 
przy 13 gł. „za” – jednogłośnie.

8.Podjęcie uchwał w sprawie:

-  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu-
Gardawicach oraz w Orzeszu-Zazdrości ograniczonego: ul.Centralną (DK81),  ul.Przyjaźni, 
ul.Żorską oraz sołectwem Zawiść
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

W związku z pytaniem projektant stwierdził, że drugie wyłażenie planu było dobrą wolą Burmistrza 
oraz ukłonem w kierunku mieszkańców, gdyż wnioski czy to uwzględnione czy też odrzucone  nie 
powinny  być  właściwie  ponownie  rozpatrywane.  Dodał,  że  należy  też  zachowywać  umiar  w 
przekształcaniu  terenów rolnych  na  nierolnicze,  gdyż  ze  względu na  podatek  katastralny coraz 
częściej mieszkańcy wnioskują o przywracania terenom rolnego przeznaczenia.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  do  projektu  planu  ze  względu  na  uwzględnienie  pewnych  wniosków 
mieszkańców zostały  wprowadzone  zasadnicze  zmiany,  dlatego  zaszła  konieczność  ponownego 
jego wyłożenia. 

Uchwała w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 
w  Orzeszu-Gardawicach  oraz  w  Orzeszu-Zazdrości  ograniczonego:  ul.Centralną  (DK81), 
ul.Przyjaźni,  ul.Żorską  oraz  sołectwem  Zawiść  w  wyniku  głosowania  została  przyjęta  przy  
12 gł. „za” i 1 gł. „wstrzymującym się”. 

− zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orzesze
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Pani  Iwona  Burszka  omówiła  proponowane  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 
Orzesze. Informacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.

Uchwała  w  sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Orzesze w  wyniku 
głosowania została podjęta przy 10 gł. „za” i 3 gł. „wstrzymujących się”.

- zmian w budżecie miasta na 2014r.
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
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Pani  Iwona  Burszka  omówiła  wprowadzane  zmiany  w  budżecie  na  rok  2014.  Informacja 
zamieszczona została w załączniku Nr 4 do protokołu.

W związku z pytaniami wyjaśniono, że:
– za dodatkową kwotę 100tys.zł przeznaczaną na niezbędne remonty placówek oświatowych 

będą wykonane zalecenia kontroli  Komendy Powiatowej  Państwowej Straży Pożarnej  w 
Mikołowie,

– pierwsza  umowa  dzierżawy  nieruchomości  gminnej  z  przeznaczeniem  do  eksploatacji 
przedsiębiorcy  górniczemu  została  rozwiązana,  ze  względu  na  brak  uzyskania  koncesji. 
Dodano,  że  kwota  z  tytułu  dzierżawy miała  być  wpłacona z  chwilą  uzyskania  koncesji 
odnośnie  czego  minął  termin.  Poinformowano,  że  po  ponownym  zawarciu  umowy 
dzierżawy,  oprócz  jednorazowej  kwoty z  tytułu  dzierżawy będzie  do  budżetu  wpływała 
także opłata eksploatacyjna.

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2014r.  w wyniku głosowania została podjęta przy 
11 gł. „za” i 2 gł. „wstrzymujących się”.

-  zarządzenia  poboru  podatku  od  nieruchomości,  rolnego  i  leśnego  w  formie  inkasa, 
powołania inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia dla inkasentów
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.  Przedstawił również protokół z 
dnia 15 kwietnia 2014r. z przeprowadzonych konsultacji społecznych - załącznik Nr 5 do protokołu.

Pani Jolanta Szubert poinformowała, że w związku z prowadzonym w Prokuraturze Okręgowej w 
Katowicach  postępowaniem  dot.  uchwały  Rady  Miejskiej  Orzesze  Nr  XLI/447/14  z  dnia 
23.01.2014r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w formie 
inkasa, powołania inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia dla inkasentów proponuje się ponowne 
podjęcie tej uchwały, ze względu na art.25a ustawy o samorządzie gminnym mówiący o tym, że 
radny nie może brać udziału w głosowaniu, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego.

Uchwała w sprawie  zarządzenia  poboru podatku od  nieruchomości,  rolnego i  leśnego  w formie 
inkasa,  powołania  inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia dla inkasentów została przyjęta przy
8  gł.  „za”  i  2  gł.  „wstrzymujących  się”  -  w  głosowaniu  nie  wzięli  udziału  radni:  Grażyna 
Matuszczyk, Jan Spendel, Joanna Tchórz. 

-    uchylenia Uchwały Rady Miejskiej Orzesze Nr XXXIX/427/13 z dnia 21 listopada 2013r. w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej  w  Katowicach  na  realizację  zadania  -  „Przebudowa  kotłowni  opalanej  paliwem 
stałym na niskoemisyjną kotłownię opalaną węglem przy Szkole Podstawowej nr 9 w Orzeszu-
Zgoń”
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Uchwała  w  sprawie  chylenia  Uchwały  Rady  Miejskiej  Orzesze  Nr  XXXIX/427/13  z  dnia
21  listopada  2013r.  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony 
Środowiska  i  Gospodarki Wodnej  w Katowicach na  realizację  zadania -  „Przebudowa  kotłowni 
opalanej paliwem  stałym  na  niskoemisyjną kotłownię opalaną węglem  przy Szkole Podstawowej
nr 9 w Orzeszu-Zgoń” została przyjęta przy 13 gł. „za” - jednogłośnie. 
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-    przeprowadzenia konsultacji  społecznych o charakterze lokalnym dotyczących nadania 
nowego statutu Gminy Orzesze
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pani  Jolanta  Szubert  poinformowała,  że  uchwała  umożliwi  przeprowadzenie  konsultacji 
społecznych, aby na sesji w maju uchwalić nowy statut Miasta Orzesze.

Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych o charakterze lokalnym dotyczących 
nadania nowego statutu Gminy Orzesze została przyjęta przy 13 gł. „za” - jednogłośnie. 

-    wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Orzeszu przy ul.Polnej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Naczelnik Wydziału Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami poinformował,  że 
nieruchomość dzierżawiona jest na prowadzenie upraw polowych.

Uchwała w sprawie   wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Orzeszu 
przy ul.Polnej została przyjęta przy 13 gł. „za” - jednogłośnie. 

-     wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w Orzeszu przy 
ul.Szklarskiej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik  Wydziału  Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  poinformował,
że teren dzierżawiony jest pod garaż na rzecz dotychczasowego dzierżawcy.

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  części  nieruchomości  położonej
w Orzeszu przy ul.Szklarskiej została przyjęta przy 13 gł. „za” - jednogłośnie. 

-     wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej  w  Orzeszu  przy 
ul.Zbożowej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Naczelnik  Wydziału  Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  wyjaśnił,
że teren dzierżawiony będzie na rzecz przedsiębiorstwa górniczego pod eksploatację piasku.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Orzeszu przy 
ul.Zbożowej została przyjęta przy 13 gł. „za” - jednogłośnie 

-    wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Orzeszu przy ul.Akacjowej
Przewodniczący  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez  Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
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Naczelnik  Wydziału  Budownictwa,  Geodezji  i  Gospodarki  Nieruchomościami  wyjaśnił,  że  w 
wyniku aktualizacji  map  okazało  się,  że  budynek  stoi  w pasie  drogowym,  w związku  z  czym 
właściciele nieruchomości zwrócili się o uregulowanie jej stanu prawnego.

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  położonej  w  Orzeszu  przy 
ul.Akacjowej została przyjęta przy 13 gł. „za” - jednogłośnie. 

9.Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje
Przewodniczący poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  bo  Biura  Rady wpłynęły   dwie 
interpelacje:

– radnego Adama Kurpasa  w sprawie wydatkowania  środków finansowych na działalność 
propagandowo-informacyjną,

– radnego Czesława Starosty w sprawie postępowania przetargowego na zadanie:  „Dowóz 
uczniów do placówek  oświatowych  znajdujących  się  na  terenie  miasta  Orzesze  w roku 
szkolnym 2014/2015”.

Dodał, że sprawy zostaną omówione na kolejnej sesji po udzieleniu odpowiedzi.

10.Sprawozdanie  Burmistrza  z  prac  w  okresie  międzysesyjnym  oraz  zapytania  i  wolne 
wnioski
Burmistrza  poinformował,  że  sprawozdania  z  poszczególnych  Wydziałów  i  Referatów  zostały 
radnym dostarczone na piśmie. Dodatkowo poinformował, że:

– zawarto  umowy na  wykonanie  dokumentacji  planowanych  remontów  dróg  publicznych 
gminnych i wewnętrznych, będących w zarządzie Gminy Orzesze,

– wpłynęło  pismo  Powiatowego  Zarządu  Dróg  informujące  o  czynionych  staraniach  w 
kierunku  przeprowadzenia  w  Orzeszu  remontu  nawierzchni  wybranych  odcinków  ulic 
Stuska, Marksa, Żorskiej oraz Wolności. Dodał, że przy współudziale środków finansowych 
gminy,  deklarowany jest  również remont odcinka ul.Jaśkowickiej  wraz z  chodnikiem  a 
także przystąpienie do prac przy ciągu pieszym wzdłuż ul.Długosza w Woszczycach oraz do 
remontu chodnika przy ul.Bukowina. Poinformował, że z uwagi na złożoność zadania oraz 
ograniczone drzewami możliwości, Powiat nie przewiduje w roku bieżącym przebudowy 
ciągu pieszego wzdłuż ul.Pisarka w Królówce,

– w  związku  z  obchodami  XV-lecia  Powiatu  Mikołowskiego  zostaną  przeprowadzone 
bezpłatne badania lekarskie dla mieszkańców powiatu, odnośnie czego zostaną przekazane 
stosowne komunikaty do odczytania w kościołach,

– została podpisana umowa z nowym wykonawcą na odbiór i zagospodarowanie odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych. Dodał, że firma ma prowadzić 
zbiórkę odpadów zgodnie z obowiązującym do tej pory harmonogramem,

– rozpoczęto system wysyłania upomnień dotyczących zaległości z tytułu opłat za odbiór i 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysyłania wezwań do złożenia deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości, z których 
dotychczas deklaracje nie wpłynęły,

– trwa  postępowanie  administracyjne  w  sprawie  wydania  decyzji  o  środowiskowych 
uwarunkowaniach  zgody  na  realizację  przedsięwzięcia  dot.  budowy  nowego  wydziału 
produkcyjnego z dogrzewem elektrycznym w Hucie Szkła,

– wyłoniono biegłych do zbadania sprawy zmiany stanu wody na gruncie na nieruchomości w 
Orzeszu-Jaśkowicach  oraz  opracowania  ekspertyzy  technicznej.  Dodał,  że  koszt 
sporządzenia  ekspertyzy  nie  przekroczy  kwoty  10tys.zł  i  odbyło  się  już  spotkanie  z 
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udziałem firmy oraz stron, na którym ustalono zasady postępowania. Przedstawił, że wejście 
w teren  ma  nastąpić  dnia  8  maja  br.  i  na  tych  gruntach  przewidywane  jest  wykonanie 
odwiertów,

– w związku  z  potrzebą  ustalenia  granic  sołectw oraz  dostosowania  zapisów statutów do 
aktualnych przepisów prawa, zachodzi konieczność uchwalenia nowych statutów sołectw 
oraz nowego statutu miasta. Przedstawił, że statuty sołectw były już przedmiotem analizy 
komisji  statutowej  i  od  dnia  5  maja  br.  zostaną  przeprowadzone  konsultacje  społeczne. 
Dodał, że na kolejnym posiedzeniu komisja statutowa będzie analizowała projekt nowego 
statutu miasta, który również będzie poddany konsultacjom, aby dokumenty te przez Radę 
zostały uchwalone w miesiącu maju,

– odbyła  się  kontrola  spraw  obronnych  przeprowadzona  przez  Starostwo  Powiatowe  w 
Mikołowie.

W związku z poruszonymi sprawami wyjaśniono, że:

– w  części  były  już  prowadzone  prace  dotyczące  naprawy nawierzchni  dróg  i  będą  one 
kontynuowane,

– zarząd powiatu jest w trakcie opracowywania planu remontów dróg powiatowych na rok 
2014,

– wzrost  płatności  za  odbiór  i  zagospodarowanie  odpadów  komunalnych  nie  spowoduje 
wzrostu stawki dla mieszkańców. Dodano, że w miesiącu maju Radzie zostanie przedłożone 
szczegółowe rozliczenie dotyczące wpływów z opłaty oraz wydatków,

– wniosek dotyczący zmiany granic pomiędzy gminami Kobiór i Orzesze został pozytywnie 
oceniony  na  szczeblu  województwa  i  przekazany  do  Ministerstwa  Administracji  i 
Cyfryzacji.  Dodano,  że  sprawa  wypłaty  rekompensaty  utraconych  przez  Gminę  Kobiór 
korzyści w związku ze zmianą granic administracyjnych, może być rozpatrzona dopiero po 
otrzymaniu decyzji Ministerstwa,

– rozpoczynają  się  prace  projektowe  odnośnie  uregulowania  skwerku  w  Jaśkowicach  na 
ul.Fabrycznej  przy sali  widowiskowej.  Dodano,  że  problemem w tej  części  jest  sprawa 
parkowania samochodów.

Radni zwrócili się o:

– przypomnienie Powiatowemu Zarządowi Dróg o ciągle zgłaszanej nierówności nawierzchni 
drogi  na  skrzyżowaniu  ul.Żorskiej  z  ul.Ogródki,  gdzie  m.in.  zbiera  się  woda w  trakcie 
opadów deszczu, 

– zaproszenie na posiedzenie sesji  radnych powiatowych,  gdyż stan dróg powiatowych na 
terenie  Orzesza  nie  wygląda  zbyt  ciekawie  a  prośby  kierowane  do  Powiatu  dotyczące 
naprawienia nawierzchni dróg nie skutkują,

– rozważenie  możliwości  wykonania  remontu  nawierzchni  drogi  na  ulicy  Chrobrego  oraz 
Modrzewiowej,

– wystąpienie do Powiatu o posprzątanie po okresie zimowym dróg będących w ich zarządzie, 
– monitowanie w Powiecie konieczności przycinki drzew przy ul.Szkolnej oraz wykonanie 

wzniesionych przejść dla pieszych przy gimnazjum oraz przedszkolu w Zawadzie,
– rozważenie możliwości uporządkowania skweru przy skrzyżowaniu ulic Św.Wawrzyńca i 

Bukowina poprzez poprawę nawierzchni oraz postawienie ławek,
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– kontynuowanie przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej prac porządkowych 
na terenach gminnych,

– wyegzekwowanie  w  Zarządzie  Dróg  Wojewódzkich  przeprowadzenia  prac  na  poboczu 
ul.Mikołowskiej na odcinku od przedszkola do sklepu Lewiatan,

Przewodniczący:
– przypomniał o konieczności złożenia do końca kwietnia br. oświadczeń majątkowych,

– poinformował, że dnia 7 kwietnia br. odbędzie się posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty, 
Turystyki, Rekreacji i Sportu na temat funkcjonowania klubu MKS „Sokół”, w związku ze 
złożonym pismem dotyczącym dodatkowego dofinansowania sekcji piłki nożnej,

– przypomniał o zaproszeniu Starosty Powiatu Mikołowskiego na obchody jubileuszu XV-
lecia Powiatu Mikołowskiego,

– przedstawił pismo Burmistrza Miasta Radzionków dotyczące prac związanych z tworzeniem 
Centrum Dokumentacji Deportacji Górnoślązaków do ZSRR w 1945r.,

– poinformował o wpłynięciu wniosków sołectw Królówka, Woszczyce i Gardawice o zmianę 
statusu  miasta  na miasto-gmina.  Dodał,  że  sprawa była  już  analizowana w roku 2007 i 
funkcjonowanie sołectw w gminie miejskiej nie jest argumentem, aby gminie nadać status 
gminy miejsko-wiejskiej.

Burmistrz  zaprosił  radnych  na  obchody  Święta  Konstytucji  -  3  maja  oraz  koncert  z  okazji 
kanonizacji Jana Pawła II. Wspomniał, że planowane jest uczczenie Jana Pawła II nadaniem nazwy 
dla jakieś ulicy czy placu.

Przekazano  również  zaproszenie  na  koncert  charytatywny  na  rzecz  odbudowy  kościoła  w 
Jaśkowicach.

11.Zamknięcie Sesji

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął
XLIV Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za przybycie. 

Sesja trwała od godz.14,30 do godz.17,40.

Przewodniczący
     Protokołowała  Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak           mgr inż. Jan Mach
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Radni obecni na Sesji:

1. Blaski Mirosław
2. Fuchs Maria
3. Helbig Beata
4. Kopel Helena
5. Kurpas Adam
6. Mach Jan
7. Matuszczyk Grażyna
8. Ochojski Antoni
9. Potysz Teresa
10. Spendel Jan 
11. Starosta Czesław
12. Szala Eugeniusz 
13. Tchórz Joanna 
14. Więcek Irena

Radni nieobecni na posiedzeniu:

- Jabłoński Stanisław

W Sesji wzięli również udział:

− p.Andrzej Szafraniec - Burmistrz Miasta
− p.Andrzej Bujok - Z-ca Burmistrza Miasta
− p.Iwona Burszka - Skarbnik Miasta
− p.Jolanta Szubert - Sekretarz Miasta
− p.Anna Czarnacka - Dyrektor MZO
− p.Maciej Bany - Naczelnik Wydziału UM
− p.Marek Bem - Naczelnik Wydziału UM
− p.Monika Mucha - Pracownik MZO
− p.Kazimierz Bulanda - Komendant Miejski OSP w Orzeszu
− Radca Prawny
− mieszkańcy
− redaktor Gazety Orzeskiej

Orzesze, dnia 08.05.2014r.
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